
Olen ollut Leijona yli neljä vuotta.
• klubisihteeri
• klubipresidentti
• lohkon puheenjohtaja
• 100% klubipresidentin ansiomitali

Olen 54-vuotias 
porvoolainen, jonka juuret 
ovat Etelä-Pohjanmaalla. 
Olen toiminut yrittäjänä 
lähes koko aikuisikäni ja 
kiinteistönvälittäjänä 14 
vuotta. Myös vaimoni Mervi 
on Leijona, ja tyttäremme 
Kerttu on ollut mukana Leo-
toiminnassa. Perheeseemme 
kuuluu myös westie Epsu.

Leijonana minulle on tärkeää
• olla mukana tukemassa 

lapsiperheitä ja nuoria niin 
lähellä kuin kaukanakin

• lisätä jäsenmäärää
• lisätä Lions-toiminnan 

näkyvyyttä aktiviteettien avulla
• lisätä klubien välistä yhteistyötä
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